



ASSET LIST

LOT 168: TRANSACTION PROMPTING SYSTEM PATENTS FOR SALE

168号专利包：交易提示系统专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market patent auction lot 168 consists of two US patents and three domain names that is directed to an improved expense management system. The system automatically receives users' transaction data through mobile devices and prompts users in real-time to tag their transactions such as traveling expenses by purposes, companies, projects, categories, etc. Compared to other products on the market, the subject software system provides a faster and simpler process for expense reporting, reimbursement, and analysis, in the meantime, significantly reduces data entry errors and delays. The assets for sale could help the acquirer build a ready-to-use patent portfolio for strategic purposes in the expense management market. This market is expected to grow from \$3,215.8 million in 2019 to more than \$10 Billion by 2030 at a CAGR of 12.8%.

Ocean Tomo Bid-Ask™市场168号拍卖专利包包括两项美国专利和三个域名，有关一个高级报账系统。该系统通过移动设备自动接收用户的交易数据，实时提醒用户按目的、公司、项目、类别等对差旅费等交易进行标记。与市场上的其他产品相比，该软件系统提供了更快、更简便的费用报告、报销和分析过程，同时显著减少了数据录入错误和延迟。待售资产可以帮助收购方建立一个即时可用的专利防御组合，实现其在费用管理市场的战略目的。该市场预计将从2019年的32.158亿美元增长到2030年的100亿美元以上，复合年增长率为12.8%。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.
竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO.	PUBLICATION NO.	PATENT TITLE	PRIMARY IP CLASS	PRIORITY DATE	FILE DATE	ISSUE/PUBLICATION DATE	NO. OF FORWARD CITATIONS
序号	公开号	专利名称	IPC主分类号	优先权日	申请日	公开日	前引数量
1	US10600128 B2	Mobile Expense Report System 移动报销系统	G06Q 40/00	12/29/12	12/29/12	3/24/20	
2	US20200219080 A1	System for Processing a Transaction by a User at a Transaction Point 用户在交易点处理交易的系统	G06Q 20/20	11/28/12	3/21/20	7/9/20	3
3	Domain Name	expense-prompt.com	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
4	Domain Name	expenseprompt.com	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
5	Domain Name	transactprompt.com	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A